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az Országgyűlés Elnöke részére
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Kérdés

„Mi lesz az ígéretekkel!" címmel a Házszabály 91 . ~-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Gyurcsány Ferenc miniszterelnökhöz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

„Bővítjük azokat a közösségi helyeket és szolgáltatásokat, amelyek teret adnak és
szervezik az aktív társadalmi részvételt, ugyanakkor segítenek a droghasználat vagy éppen az
iskolai lemorzsolódás megelőzésében ."

Pécsiként annak ellenére, hogy szülővárosom 2010-ben Európa kulturális fővárosa lesz nem
található semmi az Ifjúsági Házban, ami arra utalna, hogy itt, idézem, " aktív társadalmi részvétel"
történne . Nem gondolom, hogy a nagyvárosok önkormányzataira kellene akkor mutatni, ha
központilag arra sem jut pénz, hogy az ifjúsági ügyekkel ne mostohagyermekként bánjanak!
Természetesen tudom nagyon jól, hogy szépet mondani könnyebb és kellemesebb, mint utána azt
megvalósítani! Komolyra fordítva a szót! Nem tartja nonszensz állapotnak azt, hogy a városok
Ifjúsági Házaiban kínai boltok és túrkálók üzemelnek??

Nem gondolja, hogy a 16-25 éves korig terjedő fiatalok között a droghasználat, iskolai
lemorzsolódás, vagy éppen a bolti lopások megelőzésében sokat jelentene egy olyan hely, ahol
értelmesen eltölthetik idejüket! Ön, mint családapa azért gondolom az elmúlt időszakban már
elgondolkodott ezen!
Kérem válaszoljon arra, hogy mit tesz a kormány a közösségi helyek megóvásáért illetve
támogatásáért .

Várom válaszát.

Budapest, 2006 . június 13 .
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